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 OMSCHRIJVING BESLUIT 

   

1 Opening. De voorzitter opent de vergadering met de bede en heet iedereen van harte welkom. 

2 Trekking stemcijfer Stemcijfer 10 wordt getrokken: Mevrouw Pullens-Robeerst. De fractie VVD mag beginnen met de 
beraadslagingen. 

3.1 Vaststellen agenda D66 kondigt twee moties vreemd aan de orde van de dag aan. De raad stemt in  met plaatsing van deze moties 
op de agenda.  
D66 heeft een interpellatie aangevraagd. De raad stemt in met het houden van een interpellatie.  
CDA verzoekt om bij behandeling van agendapunt 7.1 eerst te besluiten over de motie die, samen met de 
fractie D66, zal worden ingediend. De raad stemt ermee in  dat de fractie VVD bij agendapunt 7.1 mag 
beginnen met de beraadslagingen, maar dat bij de stemming eerst wordt besloten over de motie. 
 
Met inachtneming van de toevoegingen wordt de agenda vastgesteld. 

3.2 Vaststellen van de besluitenlijst  De besluitenlijst van 11 oktober 2018 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4 Mededelingen  Er is een bericht van verhindering van de heer Yacoub en mevrouw Pullens-Robeerst. 
 
De heer Du Maine deelt namens de vertrouwenscommissie mee dat de raad van de gemeente Vught de heer 
R.J. van de Mortel heeft voorgedragen voor herbenoeming voor zijn derde ambtstermijn. In een besloten 
raadsvergadering op 8 november stemde de raad in met de aanbeveling voorbereid door de 
vertrouwenscommissie.  

5 Lijst ingekomen stukken Categorie I-A: 
SP vraagt naar aanleiding van de brief 14.1  van de bewoners van het Ploegveld hoe de stand van zaken is van 
het CPO. 
CDA wil weten of het nog mogelijk is de bewoners van het Ploegveld erbij te betrekken. 
 
Wethouder Pennings zegt dat het college in afwachting is van het gewijzigde plan van Green. Op 16 
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november vindt een afspraak plaats. De bewoners worden opnieuw betrokken bij de verdere uitwerking van het plan. 
(Toezegging). 
 
De raad heeft kennisgenomen van de ingekomen stukken categorie I en II. 
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OMSCHRIJVING 

ADVIES FRACTIES EINDBESLUIT 

    

6.0 Hamerstukken   

6.1 Bestuursrapportage II-2018 Hamerstuk  Het raadsbesluit wordt in 
stemming gebracht en unaniem 
aangenomen. 

7.0 Bespreekstukken   

7.1 Nieuwbouw beweegzaal De 
Springplank Vught-centrum 

VVD vindt het extra krediet voor de beweegzaal fors, maar kan er wel 
mee akkoord gaan. De komst van de beweegzaal staat niet ter 
discussie. De beweegzaal wordt sober, maar is geschikt voor het doel 
waarvoor het wordt gebouwd. Met de aanvulling van een 
invalidentoilet en een douche is de beweegzaal compleet. VVD stemt 
niet in met M2 over het vasthouden aan de uitgangspunten van het 
eerder vastgestelde plan. 
D66 wil dat het college zich aan de afspraken met de buurt houdt. Er 
wordt nu gevraagd om een extra krediet voor een versoberde 
uitvoering van de beweegzaal. D66 wil weten waarom de raad de 
beloofde analyse van de bouwkostenstijging van bijna 70% niet op tijd 

De motie van wantrouwen (M1) 
ingediend door CDA, waarin het 
vertrouwen in de wethouder 
Ruimtelijke Ordening wordt 
opgezegd, wordt in stemming 
gebracht en met tegenstem van de 
fracties VVD, PvdA-GroenLinks en 
GB verworpen. 
 
De motie (M2), ingediend door D66 
en CDA, over het vasthouden aan 
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heeft ontvangen. D66 kan niet instemmen met het plan. Het voorstel 
doet geen recht aan de langdurige wens van de school, de ouders en de 
centrumbewoners. D66 staat voor het oorspronkelijke plan, maar niet 
tegen elke prijs. Er moet sprake zijn van marktwerking en prijs-
kwaliteitverhouding. Er moet een nieuwe aanbesteding komen en er 
moet een alternatieve locatie worden gezocht. D66 wil een volledig en 
gedragen voorstel en komt, samen met het CDA, tot een motie (M2), 
waarbij het college wordt verzocht vast te houden aan de 
uitgangspunten van de eerder gestelde plannen voor de beweegzaal, 
het project zo snel mogelijk opnieuw aan te besteden en de uitkomst 
in een nieuw voorstel voor te leggen aan de raad, inclusief bijpassende 
financiering, en voor de leerlingen van de Springplank in de omgeving 
van de school een tussentijdse adequate voorziening om te bewegen 
aan te bieden, zodat zij niet met bussen vervoerd hoeven te worden. 
D66 vindt het voorliggende voorstel een staaltje van slecht bestuur en 
minachting voor de gemeenteraad. Het voorstel is niet gedragen en 
kent veel risico’s. Er kan tijd worden gekocht om te kijken naar 
alternatieve mogelijkheden om zo een gedragen en goed voorstel te 
formuleren.  
GB zegt dat de leerlingen van de Springplank van groep 3 tot en met 8 
gymles moeten krijgen in een zaal zo dicht mogelijk bij de school en 
dat de gymzaal er zo snel mogelijk moet komen. De buurt heeft niet 
heel veel problemen met de versoberde uitvoering van de beweegzaal. 
GB wil dat er een invalidentoilet met een nood-doucheruimte komt. 
Samen met PvdA-GroenLinks wordt een amendement (A1) over een 
extra krediet voor de toilet en de doucheruimte ingediend. Er zijn legio 
mogelijkheden om de zaal ook voor andere doeleinden te gebruiken. 
GB stemt in met het voorstel en stemt niet in met M2. Er ligt een plan 

de uitgangspunten van het eerder 
vastgestelde plan wordt in stemming 
gebracht en met tegenstem van de 
fracties VVD, GB en PvdA-
GroenLinks verworpen. 
 
Het amendement (A1), ingediend 
door PvdA-GroenLinks, VVD en 
GB, over het budget en over extra 
krediet voor een toegankelijk toilet 
en doucheruimte wordt in stemming 
gebracht en met tegenstem van de 
fracties CDA, SP en D66 
aangenomen. 
 
Het geamendeerde raadsbesluit 
wordt in stemming gebracht en met 
tegenstem van de fracties CDA, SP 
en D66 aangenomen. 
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voor waar heel goed mee te leven is. 
SP merkt op dat bouwkostenstijging fors is en niet is toegelicht. 
Omwonenden zijn niet zo betrokken geweest bij de plannen. SP heeft 
er last van dat toezeggingen niet worden nagekomen en dat er niet 
naar de raad wordt geluisterd. Het is niet respectvol om de toegezegde 
bijlage over de bouwkostenstijging pas een paar uur voor de 
vergadering toe te zenden. Het proces wordt niet goed beheerst en het 
gevoel is dat er besluiten doorgedrukt worden. Daarom kan er niet op 
een goede manier met elkaar over de inhoud van de beweegzaal 
worden gesproken. De wethouder grossiert in excuses en hij neemt de 
raad niet serieus. SP stemt in met M2 en ondersteunt A1 niet. 
PvdA-GroenLinks merkt ook op dat de analyse over de 
bouwkostenstijging erg laat is binnengekomen. Samen met de fracties 
VVD en GB dient PvdA-GroenLinks  amendement A1 in. Dit heeft 
betrekking op een wijziging van beslispunt 2. De fracties willen dat er 
een krediet wordt verstrekt van € 17.000 exclusief btw voor het 
aanbrengen van mindervalidetoiletten en doucheruimtes bij de 
kleedruimtes van de gymzaal. PvdA-GroenLinks is niet heel 
enthousiast over het voorstel, maar is het wel eens met het bouwen 
van de beweegzaal. Spreker vraagt zich af welke tussentijdse adequate 
voorziening om te bewegen kan worden aangeboden. Er is geen 
helderheid over M2 en daarom wordt daar niet mee ingestemd. De 
kostenstijging is vervelend, maar het is nodig dat de kinderen van de 
Springplank de mogelijkheid krijgen om te bewegen. 
PvdA/GroenLinks stemt in met het voorstel en met A1. 
CDA is verbaasd over het voorstel. Er wordt een extra krediet 
gevraagd van bijna 300.000 euro voor een zaaltje waar niemand op zit 
te wachten. Het is de vraag of de welstandscommissie akkoord is met 
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de versoberde versie. Ook de omwonenden zijn verbaasd en vinden 
dat er geen sprake is van participatie. CDA dient samen met D66 M2  
in om vast te houden aan de vorig jaar beloofde innovatieve, 
interactieve en multifunctionele beweegzaal. Er is al begonnen met de 
bouw terwijl de raad nog een besluit moet nemen. De kostenanalyse is 
veel te laat aangeleverd. Er is sprake van minachting en ondermijning 
van de raad. CDA keurt dit ten zeerste af en dient een motie van 
wantrouwen (M1) in. Hierin wordt uitgesproken dat het vertrouwen 
in de wethouder Ruimtelijke Ordening is verdwenen. 
 
Wethouder Pennings biedt zijn excuses aan voor de late toezending 
van de analyse van de bouwkostenstijging. Het heeft ermee te maken 
dat het college vond dat er een goed en doordacht document naar de 
raad moest gaan. Het college zal zijn best blijven doen om stukken 
tijdig aan te leveren bij de raad. De school zit heel hard te wachten op 
de beweegzaal en het college wil ervoor zorgen dat de beweegzaal, in 
de vorm zoals die op dit moment wordt aangeboden, er in het nieuwe 
schooljaar staat. Er is al opdracht gegeven om de palen in de grond te 
slaan. Het kerkbestuur kan beschikken over het gebruik van de grond 
en de intentieovereenkomst is voldoende om de palen de grond in te 
slaan. De palen zijn ook bruikbaar bij het nu voorgestelde type 
beweegzaal. Het niet plaatsen van de palen zou betekenen dat de 
termijn voor de bouw van de school aanmerkelijk zou opschuiven.  
 
De voorzitter schorst de vergadering om 21.01 Om 21.20 uur 
heropent hij de vergadering en geeft het woord aan wethouder 
Pennings.  
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Naar aanleiding van M1 zegt de wethouder dat het college ervoor wil 
zorgen dat de kinderen van de Springplank in ieder geval in het nieuwe 
schooljaar in een beweegzaal dichtbij de school kunnen gymmen. De 
raad is meerdere malen mondeling geïnformeerd over de kosten van 
de bouw van de beweegzaal en dat deze een probleem waren. De raad 
kan een keuze maken welke beweegzaal wordt gebouwd. Het college 
herkent zich niet in M1. 
 

7.2 Programmabegroting 2019 VVD noemt twee belangrijke zaken, enerzijds de rijksinfrastructuur, 
de N65 en het spoor PHS, en anderzijds Helvoirt.  
Helvoirt komt op 1 januari 2021 bij Vught. Vught krijgt dan duizenden 
nieuwe inwoners die zich meteen thuis moeten kunnen voelen. VVD 
verwacht hier al in 2019 en 2020 duidelijke plannen voor van het 
college.  Burgerparticipatie is hierbij van het allergrootste belang.  
VVD is er groot voorstander van dat het pakket van maatregelen 
rondom de N65 zo groot mogelijk wordt, met zoveel mogelijk 
verdiept en ongelijkvloers in Vught en Helvoirt, ook als dat extra geld 
kost en betekent dat de ozb een keer een jaar niet wordt bevroren. Het 
kan niet worden verkocht aan de burgers dat de ozb elk jaar wordt 
verhoogd zonder dat daar daadwerkelijk een noodzaak voor is. Het is 
daarom goed dat de ozb voor 2019 wordt bevroren. VVD kijkt uit 
naar het uitvoeringsprogramma en naar de punten veiligheid, 
(doorstroming in) wonen en duurzaamheid. Er is geen verwachting 
van grote verliezen. Zelfs met het bevriezen van de ozb is er ieder jaar 
een overschot en daarom wordt A2 over de overheadkosten niet 
gesteund. VVD heeft M4 over het basisonderwijs en speciaal 
onderwijs mede ingediend. VVD kan zich goed vinden in de reactie 
van de burgemeester op M3 over Helvoirt. 

Het amendement (A2), ingediend 
door D66 over de overheadkosten 
wordt in stemming gebracht en met 
tegenstem van de fracties VVD, 
CDA, PvdA-GroenLinks, SP en GB 
verworpen. 
 
De Programmabegroting 2019 
wordt in stemming gebracht en met 
tegenstem van de fractie SP 
aangenomen. 
 
SP legt een stemverklaring af. SP 
stemt tegen de begroting omdat in 
heel Nederland de woningmarkt 
onder druk staat en de coalitie gokt 
op een instrument waarvan allang 
bewezen is dat het niet werkt. 
 
D66 legt een stemverklaring af. D66 
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D66 begrijpt niet dat twee derde van de ambities wordt 
doorgeschoven naar Q4 van 2019 en er niet gewoon wordt begonnen 
in het eerste kwartaal. D66 noemt hierbij het culturele veld, de nieuwe 
afspraken voor jeugdzorg, de verduurzaming, klimaatadaptatie, 
woningen voor jongeren en statushouders. Het is een aanfluiting dat er 
nog geen uitvoeringsprogramma is. In de begroting wordt de 
samenvoeging van Helvoirt en Vught ontkend. Er kunnen 
beleidsmatig al veel stappen gezet worden. D66 dient hierover een 
motie (M3) over Helvoirt in, waarin het college wordt verzocht bij 
nieuw of herzien beleid nadrukkelijk ook belanghebbenden in Helvoirt 
te betrekken.  
D66 wil ook dat de N65 zoveel mogelijk verdiept en ongelijkvloers 
wordt. Het is van belang partijlijnen in te zetten richting provincie en 
Den Haag. De ambities van het spoor zijn minder duidelijk. Het hele 
trillings- en geluidshinderverhaal lijkt op de achtergrond te zijn 
geraakt. Er moet doorgepakt worden op het verkrijgen van 
bronmaatregelen. D66 stemt in met het in één keer afrekenen van de 
N65 en het spoor en neemt de financiële consequenties voor lief in 
ruil voor minder risico. D66 is geen voorstander van het bevriezen van 
de ozb. Het is logisch en verstandig om de inflatiecorrectie toe te 
passen. D66 stelt voor de overhead van de gemeente een jaar te 
bevriezen en dient hierover een amendement (A2) over de 
overheadkosten in. Het dictum luidt dat de overheadkosten van 2019 
in de begroting gelijk worden gehouden aan het bedrag van 2018. D66 
dient ook een amendement (A3) in met betrekking tot het fonds 
bovenwijkse voorzieningen. In het dictum wordt besloten het groene 
karakter in de gemeente Vught te versterken door in de 
Programmabegroting 2019 een bedrag van 250.000 euro over te 

stemt in met de begroting omdat 
deze op hoofdlijnen past in de wijze 
van begroten die sinds 2010 is 
ontstaan. D66 benadrukt te 
betreuren dat het huidige college 
veel voor zich uitschuift en daarmee 
kansen voor Vught om door te 
pakken laat liggen. 
 
CDA legt een stemverklaring af. 
CDA stemt in met de begroting 
omdat het grootste gedeelte al 
vastligt en de fractie zich daarin kan 
vinden. CDA roept op om op de 
solvabiliteit te letten, omdat Vught 
echt aan de kritische ondergrens zit. 
 
De motie (M3), ingediend door 
CDA en D66 over Helvoirt, wordt 
in stemming gebracht en met 
tegenstem van de fracties VVD, 
PvdA-GroenLinks en GB, 
verworpen. 
 
De motie (M4), ingediend door GB, 
PvdA-GroenLinks, VVD en CDA 
over het basis- en speciaal onderwijs, 
wordt in stemming gebracht en met 
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hevelen van het fonds bovenwijkse voorzieningen naar het 
groenfonds. Het college maakt geen vaart en dat blijkt ook uit de vele 
klachten van inwoners over de aanspreekbaarheid van het college over 
allerlei dossiers. Het college moet reclame maken voor zijn 
aanspreekbaarheid en haast maken met de verbetering van 
bewonersparticipatie. D66 vindt M4 overbodig. Er wordt een 
probleem benoemd dat op dit moment niet bestaat. 
Na uitleg van het college trekt D66 A3 in. D66 wil dat Helvoirt wordt 
betrokken bij het maken van nieuw beleid en handhaaft M3. A2 gaat 
vooral over extra kosten van inhuur en niet over de mensen die vast in 
dienst zijn en de vaste opdrachten. D66 wil het gat dat de ozb slaat 
compenseren en handhaaft daarom A2. 
GB is een tevreden fractie. Vught kan de komende jaren werken met 
een ruimschoots dekkende begroting. Het college kent de grootste 
prioriteit toe aan de rijksinfrastructuur en met name aan de N65. GB 
vraagt zich af of de gemeente niet meer moet samenwerken met het 
RIVM om te komen tot een meetnet voor het meten nu en na de 
oplevering van de projecten. Er moeten niet teveel potjes worden 
gecreëerd, zeker niet met betrekking tot allerlei 
duurzaamheidsmaatregelen. Er komen grote projecten aan en het lijkt 
verstandig om samen met het waterschap een plan te ontwikkelen. GB 
is blij dat toeristen Vught steeds beter gaan vinden. Het aantal 
overnachtingen neemt structureel toe. Een camperplaats in de buurt 
van het centrum zou een welkome aanvulling zijn. 
Het wordt tijd om eenduidigheid te krijgen in de afspraken met de 
basisscholen. GB dient hiervoor, samen met PvdA/GroenLinks, VVD 
en CDA, een motie (M4) over de aanvullende afspraken scholen in. 
GB ondersteunt de maatwerkvoorzieningen in de zorg. Een belangrijk 

tegenstem van de fractie D66 
aangenomen. 
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instrument is de verkleining van de arbeidsmarkt, er moet worden 
onderzocht of mensen kunnen worden ingezet bij bijvoorbeeld de 
Kringloopwinkel. Kan de wethouder hierover met de WSD en 
Vincentius in gesprek gaan? GB vond de uitleg van het college over 
M3 heel duidelijk. De motie wordt niet gesteund. GB is mede-indiener 
van M4. De burgemeester was helder in zijn uitleg over Helvoirt - 
AA2- . Het is moeilijk om aan kwalitatief goed personeel te komen. De 
overheadkosten zijn nodig om het personeelsbestand in stand te 
houden. A2 wordt daarom niet gesteund. 
SP zegt dat er in theorie sprake lijkt te zijn van doorstroming, maar dat 
mensen in de praktijk blijven wonen waar ze wonen. Als oplossing 
voor het doorstroombeleid worden onder andere middeldure 
huurwoningen gebouwd, maar daarvoor moeten mensen kunnen 
aantonen dat zij een inkomen hebben van 4,5 maal de huur per maand. 
SP wil graag een overzicht hebben van waar de bewoners vandaan 
komen. Als de bewoners niet uit Vught komen, faalt het 
doorstroombeleid. Er wordt in Vught veel gemopperd op de wijze van 
afhandeling van het verkeer. Rondom scholen zouden eigenlijk de 
auto’s te gast moeten zijn. Aan het college wordt gevraagd om dit mee 
te nemen in het Verkeer- en Vervoerplan. SP begrijpt de bedoeling 
van M3, mensen uit Helvoirt moeten worden uitgenodigd wanneer er 
beleidsstukken op de agenda staan die hen in de toekomst aangaan. 
M4 wordt gesteund; als er geen duidelijkheid is, moet er die komen. 
Het is niet slecht om af en toe kritisch te kijken naar de organisatie en 
te bekijken of kosten bevroren kunnen worden. Het idee van A2 is 
prima, maar SP is het niet eens met de gekozen vorm van een 
amendement en daarom wordt A2 niet gesteund.  
PvdA/GroenLinks is tevreden met de voorliggende 
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programmabegroting. Hierin zijn ook de groene elementen terug te 
zien, zoals het energiebestemmingsplan en het klimaatadaptieplan. 
PvdA/GroenLinks wil graag zien dat niet alleen het energieverbruik 
voor de gemeentelijke gebouwen wordt gereduceerd, maar dat 
gemeentelijke voertuigen standaard gebruikmaken van waterstof, 
groengas of elektriciteit in plaats van fossiele brandstoffen. De fractie 
wil meer inzetten op een crossfunctie van de speelvoorzieningen in 
Vught en wil er een soort ontmoetingsplaats van maken voor jong en 
oud. PvdA/GroenLinks heeft hiervoor een motie (M6) “Bewegen is 
gezond” opgesteld, waarin het college van B&W van Vught wordt 
gevraagd te onderzoeken of de aanleg van een of meer voor alle 
leeftijden geschikte speeltuinen kan worden meegenomen in de 
beschikbare gestelde kredieten voor speelvoorzieningen en gezond 
meedoen en de raad hierover te informeren. De fractie is ook 
voorstander van natuurspeeltuinen en daarover is een motie (M5) 
opgesteld. Hierin wordt het college van B&W gevraagd om de 
mogelijkheden voor de realisatie van een natuurspeeltuin te 
onderzoeken en de raad hierover te rapporteren. De burgerparticipatie 
mag concreter worden gemaakt en er mogen meer daden dan woorden 
komen. De fractie is er voorstander van om niet alleen de direct 
belanghebbenden op de hoogte te stellen van wat in Vught afspeelt, 
maar dat de informatie voor iedereen toegankelijk moet zijn. Na de 
harde toezeggingen van het college trekt PvdA/GroenLinks M5 en 
M6 in. Het is belangrijk dat er informatie-uitwisseling op gang komt 
met Helvoirt, maar M3 wordt niet gesteund. M4 is mede ingediend 
door de fractie. Wat betreft A2 wordt de uiteenzetting van de 
burgemeester gevolgd. Het ligt niet voor de hand te bezuinigen en het 
amendement wordt niet gesteund. 
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CDA zegt dat het een gemiste kans is dat in de voorliggende begroting 
de uitwerking van het coalitieakkoord ontbreekt. CDA heeft zorgen 
over de financiële gezondheid en weerbaarheid van de gemeente. In de 
afgelopen vier jaren zijn de kosten van de rijksinfrastructuur, N65 en 
het spoor, bijna verdubbeld. Het gaat om tientallen onverschuldigde 
miljoenen euro’s van de gemeente Vught voor infra die de 
verantwoordelijkheid is van het rijk en waarvoor Den Haag de kosten 
voor 100% zou moeten dragen. CDA is niet tegen de Vughtse 
aankoopregeling, maar deze belast ook de financiële gezondheid van 
de gemeente. De solvabiliteit van de gemeente zakt in 2019 naar een 
absoluut dieptepunt en het college wordt opgeroepen om zuinig te 
zijn, zeker omdat de kosten voor het sociaal domein zeer moeilijk in te 
schatten zijn. CDA is bang dat de gemeente Vught in een zorgelijke 
financiële situatie terecht dreigt te komen. In de begroting en de 
plannen voor het komend jaar moet rekening gehouden worden met 
de samenvoeging met Helvoirt. Hierover is samen met D66 een motie 
ingediend. CDA is blij met de toezegging van de wethouder om 
burgerparticipatie meer vorm te geven, maar benadrukt dat burgers 
echt aan de voorkant betrokken moeten worden. M3 en M4 zijn mede 
ingediend door het CDA. Het bedrag aan overheadkosten is erg hoog 
en daar moet kritisch naar gekeken worden. Als A2 wordt omgevormd 
tot een motie zal deze worden gesteund. 
 
Wethouder Van de Ven is blij met de vele positieve opmerkingen 
over de voorliggende begroting. Het uitvoeringsprogramma van het 
coalitieakkoord ligt nagenoeg klaar. Het is grotendeels een vertaling 
van de agenda in de volgorde van de tijd. Het is absoluut niet zo dat 
alle plannen pas in Q4 aan de orde komen. De vermelde data zijn geen 
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begindata van de activiteiten, maar geven aan wanneer deze klaar 
moeten zijn. De investeringen die de gemeente doet in de 
rijksinfrastructuur worden willens en wetens gedaan omdat het 
belangrijk gevonden wordt voor Vught. Het klopt dat daarmee een 
risico wordt gelopen, maar het weerstandsvermogen is voldoende om 
eventuele nadelen te kunnen opvangen en om in de komende jaren de 
financiële positie weer aan te sterken. De wethouder zegt toe – naar 
aanleiding van de vraag over burgerparticipatie/iedereen  die ergens in geïnteresseerd 
is kan weten wanneer er ergens een inspraakavond, hiervoor te gaan zorgen.  
[ toezegging] . Ten aanzien van M3 zegt de wethouder dat het niet 
logisch is om het geld bij het groenfonds te brengen. Het college heeft 
het bedrag van 250.000 euro heel bewust in het fonds bovenwijkse 
voorzieningen gestopt. Ook natuurontwikkeling maakt deel uit van dat 
fonds en het geld binnen het fonds is gelabeld voor dit doel. Het 
groenfonds is bedoeld voor extra kwaliteit van de openbare ruimte. 
Het college ontraadt M3. Er zijn nog enkele losse eindjes op het 
gebied van onderwijs en er is diversiteit in de afspraken met de 
scholen. De wethouder wil toewerken naar eenduidige afspraken en 
juicht M4 toe. De wethouder zegt toe ten aanzien van M5 “natuurspeeltuin” en 
M6 “bewegen is gezond” toe het beheers speelplan plan het komende jaar te 
actualiseren en waar nodig bij te stellen  Hierbij kan worden bekeken of een 
natuurspeeltuin ergens aan kan worden gelinkt[ toezegging] . De vraag om 
speelvoorzieningen mee te nemen in een breder gezondheidsbeleid en het gezond 
meedoen voor alle leeftijden zal met Move worden besproken[ toezegging] .Bij 
alle verkeerswerkzaamheden wordt getracht goede omleidingsroutes te 
creëren. Waar nodig wordt getracht snel in te spelen op klachten uit de 
omgeving. De suggestie om auto’s rondom scholen te gast te laten zijn 
is interessant. Wellicht dat hierop bij de herijking van het Verkeer- en 
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Vervoerplan kan worden teruggekomen. 
Wethouder Van Woesik is blij dat de fracties voor een groot deel 
zien hoe belangrijk de rijksinfrastructuur is. De klimaatadaptatie is een 
grote zorg. De gemeente is in gesprek met waterschap, provincie en 
rijk om daarvoor een goede oplossing te vinden. Er lopen ook 
gesprekken met diverse partijen om iets te doen aan de hinder door 
trillingen en geluid van het spoor. Het college is blij met de toezegging 
om de goederentreinen langzamer gaan rijden, maar wil graag een 
completer pakket aanbieden. Er is een rolverdeling in de opschaling 
naar de provincie en Den Haag en er is volop contact. De wethouder 
herkent het niet dat het college onvoldoende aanspreekbaar is. Hij is 
bezig om de contacten met de burgers goed neer te zetten. Het college 
wil gebruikmaken van de bestaande infrastructuur op het gebied van 
metingen van fijnstof en geluid. In een uitspraak van het Europese 
Hof is aangegeven dat kritisch gekeken moet worden naar de 
compensatie van uitstoot van stikstof en dat heeft consequenties voor 
de projecten. De wethouder begrijpt de bezorgdheid over de kosten, 
maar alle voorstellen en investeringen worden voorgelegd aan de raad. 
Wethouder Heijboer zegt toe dat bij de plannen resocialisatie, werk en 
inburgering zoveel mogelijk lokale partijen, zoals Vincentius en WSD, zullen 
worden betrokken [ toezegging] . 
Wethouder Pennings zegt toe de mogelijkheid van het instellen van 
camperplaatsen in de buurt van het centrum te onderzoeken [ toezegging] . Hij 
zegt ook  toe de - zoals door de SP gevraagde informatie te geven - over de groep 
bewoners die zich meldt voor de middeldure huurwoningen [ toezegging] . 
Burgemeester Van de Mortel vindt het erg van belang om mensen 
uit Helvoirt serieus te nemen en overal bij te betrekken, maar Helvoirt 
is nu nog een zelfstandige gemeente die over de eigen beleidsregels en 
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plannen gaat. Alles moet dus in goed overleg met de gemeente Haaren 
gaan. Het college wil waar mogelijk voldoen aan M3, dit gebeurt ook al 
met allerlei werkgroepen, maar formeel kan het college niets doen tot 
1 januari 2021. Het college is van mening dat de overheadkosten wel 
moeten worden gemaakt. Daarom staan deze ook in de begroting. Het 
college ontraadt A2. In de begroting staat een taakstelling van 100.000 
euro aan bezuinigingen op de personeelsbezetting. Het college zal dus 
de organisatie scherp houden op de budgetten die worden besteed. 

8 Interpellatiedebat over het dossier 
Ruimte voor Ruimte 

D66 zegt dat in het dossier Ruimte voor Ruimte van alles mis is 
gegaan en vraagt zich af of de regie uit handen is gegeven of dat er 
nooit regie op gevoerd is. De beloofde groenstrook is van 5 meter 
uiteindelijk teruggebracht naar 20 centimeter. Iedere gemaakte 
afspraak is met voeten getreden. D66 vraagt wat het college gaat 
ondernemen zodat Vught zich toch aan de gemaakte afspraken kan 
houden en vraagt hoe het vertrouwen van de aanwonenden in de 
gemeente hersteld worden. 
Wethouder Pennings zegt dat er van alles is gebeurd in het dossier 
Ruimte voor Ruimte. In de eerste gesprekken met bewoners was er 
sprake van een groenstrook van 5 meter. Dit is in het 
bestemmingsplan teruggebracht naar 2,5 meter. Dit is verankerd in het 
bestemmingsplan. Deze strook grond is nog steeds in eigendom van 
de gemeente en daarmee houdt de gemeente de regie over beheer en 
onderhoud. Er was een aanpassing van de technische uitvoering van 
de plannen noodzakelijk (o.a. afwatering).  
Het college is in overleg met partijen om te komen tot invulling van de 
strook van 2,5 meter. Op 15 november komt het college naar de raad om aan 
te geven hoe daarmee om te gaan [ toezegging] .  De raad ontvangt een tekening 
van de uitvoering, informatie over de kansen om aan groen en het waterschap 

De motie (M7) ingediend door D66 
over het uitspreken van geen 
vertrouwen in de wethouder 
Ruimtelijke Ordening, wordt in 
stemming gebracht en met 
tegenstem van de fracties VVD, 
PvdA/GroenLinks en GB 
verworpen. 
 
PvdA/GroenLinks legt een 
stemverklaring af. Er kan niet 
worden gezegd dat het niet waar is 
wat er wordt geconstateerd is, maar 
er ligt een toezegging van de 
wethouder dat de raad op 15 
november informatie krijgt over de 
verdere invulling.  
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tegemoet komen en een plan over de uitvoering. Wethouder Pennings herhaalt 
dat de gemeente eigenaar is van de strook en zo regie over beheer en 
onderhoud kan houden.  
Vóór 15 november zullen de bewoners worden geïnformeerd over de uitvoering van 
de strook [ toezegging] .  
De wethouder hoopt door de invulling van de strook en de afspraak 
met de omwonenden het vertrouwen te kunnen herstellen. 
VVD kan ermee leven als het klopt dat de strook van 2,5 meter nog 
steeds in eigendom van de gemeente is en er op 15 november een plan 
van aanpak komt, waarmee het college ook naar de buurtbewoners 
gaat. 
GB sluit zich aan bij de woorden van de VVD. 
SP vraagt hoe het zit met het contract dat is afgesloten over 
waardevolle bomen die niet gerooid mocht worden. Er is sprake van 
een enorme kaalslag en er was toegezegd dat dat niet zou gebeuren. 
De wethouder heeft hierin zijn verantwoordelijkheid niet genomen. 
PvdA/GroenLinks wil weten wat het college heeft besproken met 
Ruimte voor Ruimte. Het zal nog maar een klein groenstrookje 
worden. Aan de bewoners moet helder worden gemaakt wat de 
werkelijkheid is. 
CDA zegt dat duidelijk moet zijn tot welke grens de grond is 
uitgegeven. In dit dossier zijn toezeggingen niet nagekomen. 
D66 zegt dat de wethouder op dit moment een ander verhaal vertelt 
en dat hij de regie volledig kwijt is of deze niet heeft gehad. Het 
vertrouwen bij de omwonenden is ver zoek. D66 heeft ook geen 
vertrouwen meer en kan het aan niemand uitleggen. Het zal heel 
moeilijk worden om de door de gemeente beloofde groenstrook te 
realiseren. De wethouder heeft de raad niet geïnformeerd over wat er 
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misging. D66 dient een motie (M7) in, waarin de fractie uitspreekt 
geen vertrouwen meer te hebben in de wethouder Ruimtelijke 
Ordening.  
 
Wethouder Pennings heeft aangegeven hoe hij tracht met de nieuwe 
feiten om te gaan. Participatie is in sommige dossiers lastig, maar hij is 
oprecht in de poging om tot een goede oplossing te komen en vindt 
het jammer dat deze motie nu voorligt. Het college ontraadt de motie. 

9.1 Motie vreemd aan de orde van de 
dag ‘Effectieve voorlichting voor een 
hogere vaccinatiegraad’, ingediend 
door D66 

 

D66 vraagt extra aandacht voor effectieve voorlichting voor een 
hogere vaccinatiegraad, dit naar aanleiding van een constatering van 
het RIVM en het uitspreken van grote zorg door jeugdartsen over het 
teruglopen van de vaccinatiegraad, mede doordat mensen niet meer 
over objectieve en betrouwbare informatie kunnen beschikken. D66 
dient hiertoe een motie (M9.1) in, waarin het college wordt verzocht 
in overleg met GGD, uitvoeringsinstanties en lokale zorgprofessionals 
uit de geboorte- en jeugdzorg een plan de campagne op te stellen om 
effectieve individuele voorlichting te geven met als doel de 
vaccinatiegraad zo hoog mogelijk te houden en de raad blijvend over 
dit plan te informeren. 
VVD zegt dat het onzin is dat mensen niet de juiste informatie kunnen 
krijgen vanwege nepnieuws op internet. Er is voldoende informatie te 
vinden over vaccineren. M9.1 wordt niet gesteund. 
D66 zegt dat het moeilijk is om betrouwbare en objectieve informatie 
te vinden. D66 wil de vaccinatiegraad boven het gemiddelde houden. 
Het Klaverblad raakt niet de doelgroep. 
GB is tevreden met het antwoord van de wethouder en steunt M9.1 
niet. 
SP neemt aan dat D66 wil waarschuwen dat mensen geen 

De motie vreemd aan de orde van 
de dag (M9.1), ingediend door D66, 
over de vaccinatiegraad wordt in 
stemming gebracht en met 
tegenstem van de fracties VVD, 
PvdA-GroenLinks, SP en GB 
verworpen. 
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gevolgtrekkingen baseren op informatie die niet wetenschappelijk is 
onderbouwd. Het is goed dat betrouwbare informatie ook in Vught 
beschikbaar wordt gesteld. SP steunt M9.1. 
PvdA-GroenLinks zegt dat de vaccinatiecijfers in Vught boven het 
landelijk gemiddelde liggen en ziet daarom geen urgentie voor M9.1. 
De landelijke voorlichting van de RIVM is dé voorlichting en M9.1 is 
overbodig. 
CDA vindt het belangrijk om de vaccinatiegraad zo hoog mogelijk te 
krijgen en houden. Er kan nooit genoeg voorlichting worden gegeven. 
Het is een goede zaak om naast het RIVM extra voorlichting te geven. 
 
Wethouder Heijboer zegt dat de motie de suggestie oproept dat het 
dramatisch slecht gesteld is met de vaccinatiegraad in Vught. In Vught 
is de vaccinatiegraad hoger dan het gemiddelde in Nederland. De 
GGD heeft ervaring en pakt het goed op. Het opstellen van een plan 
is volstrekt overbodig. De wethouder zegt toe met om met enige regelmaat in het 
Klaverblad informatie te geven en het belang van vaccinaties te benadrukken 
[ toezegging] . 

9.2 Motie vreemd aan de orde van de 
dag ‘Behoud beuk Maurickplein’, 
ingediend door D66 

 

D66 verzoekt het college van B&W om niet in hoger beroep te gaan 
tegen het vernietigen van de kapvergunning van de boom en te komen 
met een aangepast inrichtingsplan voor het Maurickplein. Hiertoe 
wordt een motie (M9.2) ingediend. 
VVD zegt dat het aan het college is om wel of niet in beroep te gaan. 
GB wil eerst het besluit van het college hierover afwachten. 
SP is benieuwd naar de reactie van het college over de uitspraak van 
de rechter en over M9.2.  
PvdA-GroenLinks is benieuwd naar de reactie van het college over 
de motie. De uitspraak van de rechter is dat de kapvergunning is 

De motie vreemd aan de orde van 
de dag (M9.2), ingediend door D66, 
over het behoud van de beuk aan 
het Maurickplein wordt in stemming 
gebracht en met tegenstem van de 
fracties VVD, SP en GB 
verworpen. 
 
PvdA-GroenLinks legt een 
stemverklaring af. De fractie wilde 
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geschorst en niet dat deze vernietigd is. 
CDA is benieuwd naar de reactie van het college. Er moeten 
zwaarwegende redenen zijn om in hoger beroep te gaan. 
 
Wethouder Van de Ven kan nu nog geen inhoudelijk antwoord 
geven. Het college gaat eerst de uitspraak bestuderen en de 
alternatieven en gevolgen daarvan bekijken en dan een besluit nemen. 
Het college heeft geen behoefte aan M9.2. 

het belang van de beuk onderstrepen 
en heeft daarom de motie gesteund. 
Een groot deel van de raad vindt het 
de moeite waard dat het college niet 
in hoger beroep gaat tegen de 
uitspraak van de rechter. 

10 Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 0.30 uur.  

 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 13 december 2018, 
 
de raadsgriffier,           de voorzitter, 
 
 
 
drs. M.J.H.N. Collombon          R.J. van de Mortel 


